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To: 5.1.2e IEEE @minvws.nl]
From: 5.1.2e )

Sent: Mon 4/13/2020 5:28:51 PM

Subject: RE: VRAAG: ouders en Kinderen

Received: Mon 4/13/2020 5:28:51 PM

Dat is per doelgroep. Voor mantelzorgers die niet inwonend zijn, maar wel bijv 3 keer in de week bij iemand komt, gaan we wat

proberen te regelen.

BEX ik spreken [GIR eze week om over de wmo crisisplekken in de zorghotels te spreken en willen meteen dit

vraagstuk aan orde stellen: kunnen zij voor bepaalde groepen PBM uitreiken. Dus als jij beziet welke ouders in aanmerking
kunnen komen (we we indicatie daarvoor via huisarts regelen) is er best wat te regelen denk ik.

van:IEEE)EEE© invws.nl>
Verzonden: maandag 13 april 2020 19:19

SEE oir o>;IEE) EE © inv»; IEE
@minvws.nl>

@minvws.ni>; EXER. SEER@minvws.ni>;EXEMEEe ninvws.ni>
Onderwerp: RE: VRAAG: ouders en kinderen

Check, dus pbm via ggd? En zijn we in staat goede criteria te bedenken wie wel en wie niet aan mogen kloppen? Best een klusje.

Van: ) JERE minvws.nl>
Verzonden: peer 13 april 2020 18:56

SEEM ominvws n>;IEE)SEXEDo ninvws n)>;
@minvws.nl>; [EEE SEER@minvws.n!>;IEEESEERo ninvws.ni>

Onderwerp: RE: VRAAG: ouders en kinderen

Voor verdeling naar individuele ouders - if necessary
— voor mantelzorgers die dit nodig hebben kijken we of we via GGD dit

kunnen regelen (ophalen bij GGD). Misschien ook iets voor deze groep?

Verzonden: maandag 13 april 2020 14:54

Aan: ) minvws.nl>

@minvws.nl>; <BR @minvws.ni>;

Onderwerp: RE: VRAAG: ouders en kinderen

We hebben een verdeelmodel waarin ook de gehandicaptenzorg meedraait, we hebben vrijwel dagelijks contact met VGN en er is

regelmatig contact met cliéntenclubs. We kunnen morgen polsen bij at er volgens haar nodig is. Ik denk dat distributie

van pbm naar individuele ouders wel lastig is (en het signaal dat je met voorrang pbm krijgt alsje je kind in huis haalt, is ook

niet heel handig denk ik). Goede voorlichting wanneer wel en wanneer niet iets nodig is, lijkt me no regret. Kunnen we morgen

ook naar kijken.

5.1.20 )SEE© rminvws.ni>
Verzonden: maandag 13 april 2020 14:36

Aan: i 1. @minvws.nl>;

cc

Onderwerp:
V

VRAAG: ouders en kinderen

Even nav call en crisisberaad van vanmorgen:

minvws.nl>

@minvws.nl>

Ouders van gehandicapte kinderen nemen kind soms in huis en ook heb je ouders die nu eigen kind verzorgen zich zorgen

maken over BPM
ikt

genomen alleen bij COVID, ook omdat ze die sowieso al nodig hadden).
Zie de tweets va Waar ook weer tweets tussenzitten dan GHZ wordt vergeten in verdeelmodel, onzin.

Vraag van minister: wat doen we / kunnen we betekenen voor deze groep en hebben we hier contact met organisaties hierover?


